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S projektom S čebelami do znanja smo 
skupaj z Občino Bloke in Občino Cer-

knica pristopili h kandidaturi za sredstva 
Evropskega sklada za razvoj podeželja in 
po potrditvi LAS Notranjska o odobrenih 
sredstvih z določenimi planiranimi inve-
sticijami tudi začeli. Na tržnem prostoru 
v Starem trgu od konca meseca avgusta že 
stojita planirani nadstrešnici za promoci-
jo in namen trženja lokalnih ponudnikov. 
Pripravljeno in splanirano je tudi že ze-
mljišče ob obvozni cesti v Starem trgu v 
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smeri naselja Markovec za 
postavitev čebelnjaka. Če-
belnjak naj bi se postavil v 
začetku prihodnjega leta 
tako, da bodo spomladi 
naši nadobudni mladi če-
belarji že imeli svoj prostor 
za spoznavanje čebel, delo 
ter učenje v okviru čebe-
larskega krožka. Trenutno smo v dogovoru 
glede tehnične izvedbe objekta – čebelnjaka 
– ker si želimo, da bo predvsem uporaben, da 

bo služil namenu, za katerega smo prido-
bili sredstva in da se bodo tako mentorji 
kot otroci v njem tudi dobro počutili.

ENAJSTA REDNA SEJA

V četrtek, 15. oktobra 2020, so se člani Občinskega sveta Občine Loška 
dolina sestali na svoji 11. redni seji.

Občinski svet je sprejel spremembe Poslovnika občinskega sveta, 
ki ureja organizacijo in način dela občinskega sveta. Tokratne spre-
membe so se nanašale le na hranjenje in dostopnost zapisov in po-
snetkov sej. 

Na seji je župan članom Občinskega sveta predstavil predlog nove-
ga Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obsto-
ječo komunalno opremo. Odlok je bilo nujno potrebno uskladiti s 
prostorsko zakonodajo. Župan je predlagal, kar je za občane najbolj 
pomembno, da se višina komunalnega prispevka ne povečuje in tako 
ostaja med najnižjimi v širši regiji. Ker posebnih pripomb na odlok ni 
bilo, je bilo možno prvo in drugo obravnavo na občinskem svetu zdru-
žiti ter je Odlok tako že v veljavi.

Člani Občinskega sveta so nadalje brez dopolnitev in zadržkov spre-
jeli županov predlog o občinskem sofinanciranju nakupa in vgradnje 
hišnih črpališč za komunalne odpadne vode. Znesek sofinanciranja je 
700 EUR, bolj podrobni pogoji in obveznosti pa bodo opredeljeni v 
javnem razpisu. Občinska uprava in projektanti javnega kanalizacij-
skega omrežja se trudijo, da se fekalne vode iz objektov do glavnih 

vodov odvajajo gravitacijsko. Nekateri objekti pa so postavljeni na takih 
lokacijah, da so iztoki iz njih precej nižje od glavnega voda in bi ob gradnji 
in poglobitvah izkopov kanalov stroški bili enormni.  

Občinskemu svetu je bilo predlagano, da se devetim zemljiščem ukine 
status javnega dobra oziroma javne posesti. Te nepremičnine niso več na-
menjene splošni rabi. Sklep je bil sprejet, občinska uprava pa bo v nadalje-
vanju pripravila ugotovitveno odločbo ter jo poslala pristojnemu sodišču 
zaradi vknjižbe.

Občinski svet je obravnaval tudi predlog za imenovanje novega direktorja 
Javnega zavoda za kulturo, turizem in medgeneracijsko sodelovanje Sne-
žnik. Kandidat Boris Mikuž, ki ga je za imenovanje sicer soglasno predlaga-
la Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je s strani Sveta 
javnega zavoda prejel negativno mnenje. Zato je bila odločitev Občinske-
ga sveta o neizbiri pričakovana. Javni razpis za imenovanje direktorja bo 
tako letos ponovljen že tretjič, do vnovičnega odločanja na občinskem 
svetu in potrditve pa naj bi bil vendarle imenovan vršilec dolžnosti. Kan-
didati iz prvih dveh razpisov članov Občinskega sveta s svojimi nastopi 
očitno niso prepričali. So pa člani Občinskega sveta brez posebne razprave 
podali soglasje k Statutu zavoda.

V nadaljevanju seje je bila zaradi odstopa ene od dosedanjih članic Nadzor-
nega odbora imenovana nova članica Tanja Ožbolt Košmrlj. 

Za podajo poročila o stanju glede epidemiološke situacije Covid-19 je žu-
pan povabil Sandija Curka, poveljnika Štaba Civilne zaščite za Notranjsko. 
Iz obširnega poročila je bilo moč razbrati zaskrbljenost glede prihodno-
sti, vendar pa tudi veliko optimizma, da bomo te krizne čase s skupnimi 
močmi, odrekanji in prizadevanji uspešno prebrodili. Poveljnik ni pozabil 
pohvaliti Civilne zaščite Občine Loška dolina, gasilcev in župana Janeza 
Komidarja, ki so se v preteklih naravnih nesrečah iz bližnje preteklosti še 
posebej izkazali.

Ob koncu seje je župan člane Občinskega sveta seznanil še o dinamiki ve-
čjih investicij, ki jih izvaja Občina Loška dolina. 

Bogdan Zevnik, direktor občinske uprave

Na kratko iz Občinskega sveta

smo v dogovoru bo služil namenu, za katerega smo prido
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